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El Sr. Miguel Zaragozà li pregunta al Sr. Juan José Sales que vol donar a enten-
dre.

El Sr. Juan José Sales li comenta que el que vol dir és que fa un moment el Sr. 
Miguel Zaragozà ha afirmat que no sabia res d’aquest assumpte.

El Sr. Miguel Zaragozà li respon que és el que té a veure açò amb les factures.

El Sr. Juan José Sales comenta que el Sr. Miguel Zaragozà, a l’acceptar aquest 
pressupost, era sabedor d’uns preus contradictoris i que ara aquest costos ens 
els volen cobrar...

El Sr. Zaragozà Julián pregunta si no haguera sigut més apropiat demanar el 
cobro d’aquestes factures quan es va finalitzar l’obra.

El Sr. Alcalde li comenta que açò li ho hauria de preguntar a LUBASA.

El Sr. Alcalde comenta que les partides incloses en les factures no estan contem-
plades en el projecte de les obres i que el Sr. Miguel Zaragozà signa l’acceptació 
d’un pressupost, però, el més xocant, és que quan LUBASA fa la seua proposta 
a l’Ajuntament per a l’adjudicació d’aquestes obres, especifica en el document 
de proposta de millora una resenya que diu: nota: para advertir que el asfaltado 
de los caminos no se puede realizar sin antes no se realiza una preparación de 
los mismos con un rasanteo y una capa de zahorras. El Sr. Alcalde comenta que 
aquesta indicació que va fer LUBASA quan li va presentar la proposta al Sr. Miguel 
Zaragozà, coincideix en el que ens facturen i en els conceptes que apareixen en el 
pressupost que el Sr. Miguel Zaragozà accepta.   

La Sra. Cristina Orient diu que l’arquitecte i LUBASA va signar el final d’obra i van 
cobrar  i ara tres anys desprès porten les factures.

El Sr. Alcalde comenta que açò és una qüestió de LUBASA.

A continuació se sotmet a la consideració del ple la següent proposta d’acord: VIST 
que en data 20 d’agost del 2009 ha tingut entrada les factures núm. 09P000209 
i núm. 09P000209 de data 30-7-2009 expedida per la mercantil LUBASA, la qual 
manifesta que tals treballs es corresponen amb les  obres denominades ASFAL-
TAT CAMÍ DEL MAS DE LA SENYORA I ASFALTAT CAMÍ DEL MAS DE LA LLOMA 
respectivament, per un import, cada una d’elles, de 27.264,00 IVA inclòs.

RESULTANT que la Junta de Govern Local, en data 16 de juny del 2006 va acor-
dar adjudicar a la mercantil LUBASA, les obres referenciades, per un import de 
27.044,09 IVA inclòs, cada una d’elles.

RESULTANT que de la documentació obrant en l’expedient de contractació trami-
tat a este efecte, consta subscrita en data 30 de març del 2007, acta de recepció 
de les obres, amb la conformitat de la mercantil.

RESULTANT que de la documentació comptable corresponent a l’exercici 2007, 
consta acreditat, que en data 5 de novembre del 2007 es va realitzar el pagament  
a l’empresa LUBASA de les factures  núm. 07P000418 i núm. 07P000420, per un 
import, cada una, de 27.044,09 IVA inclòs, corresponent a la certificació única de 
l’obres Asfaltat Mes de la Lloma i Mes de la Senyora...

RESULTANT que l’Ajuntament dels Coves de Vinromà no té constància alguna 
de l’execució de les obres a què es referix les factures aportades per la mercantil 
interessada.

Es proposa al ple NO APROVAR EL PAGAMENT D’ESTES FACTURES.

Sotmesa la proposta a votació s’aprova per cinc vots a favor, del Sr. Alcalde i el 
grup JNP i quatre abstencions del grup popular.

El portaveu del grup popular Sr. Miguel Zaragozà comenta que s’abstenen perquè 
no saben res.

El Sr. Miguel Zaragozà es queixa que l’expedient no estava complet.

El. Sr. Alcalde comenta que no es cert i que pel que fa a l’assumpte que ara 
s’està tractant en aquest punt de l’ordre del dia, comenta  que constava tot en 
l’expedient del ple.

El Sr. Miguel Zaragozá torna a repetir que la postura del Grup Popular és l’absten-
ció perquè no saben res d’aquest assumpte.

El Sr. Viol Zaragozà comenta que el Grup Popular està desviant el debat amb 
qüestions com el final d’obra que no té res a veure. Que el que ha de saber la 
gent és que tot açò es conseqüència d’un projecte, subvencionat en Plans Pro-
vincials de dos mil sis,  que pel que s’ha pogut comprovar,  no estava complet.  
Que l’arquitecte que el va redactar, el Sr. Peñarroya, no va tindre en compte els 
desbros, les “zahorres” i la compactació, que sense aquestes partides no es po-
dia fer l’actuació. Que es va fer l’obra, es van signar els certificats i les actes de 
recepció, perquè tot estava acabat; que mai es van certificar i pagar excessos en 
aquesta obra ni es va acceptar mai l’obra sense estar acabada, com va fer el Sr. 
Miguel Zaragozà en l’obra del Museu i que el Grup Popular no intente desviar el 
tema en aquestes qüestions. També comenta que l’empresa vol cobrar perquè 
diu que aquestos treballs els van realitzar i diu l’encarregat de LUBASA que el Sr. 
Miguel Zaragozà ho sabia. Que el grup JNP pense que no es deuen pagar i que, 
pareix increïble, que el Sr. Miguel Zaragozà no sàpia res de tot açò després dels 
documents que s’han aportat avui al ple. 

La Sra. Orient Julián diu que és molt estrany que porten les factures tres anys 
desprès i que les factures tenen data de juliol de 2009.

El Sr. Andrés Sales li pregunta al Sr. Gustavo Viol que si sap d’alguna empresa que 
tanca el balanç als tres anys.

El  Sr. Gustavo Viol comenta que la manera d’actuar de l’empresa, a ell, no li 
pareix gens bé, i que les factures haurien de portar la data de 2006 que és quan 
es van fer els treballs.

El Sr. Juan Zaragozà diu que hauria d’haver-les presentat al concloure els treballs 
i no ara..

El Sr. Viol demane que consten a l’acta les declaracions del  Sr. Miguel Zaragozà 
dient que d’aquestes factures no sabia res i que desconeixia el tema, més que 
res perquè si l’empresa vol prendre accions legals contra l’Ajuntament i en això 
ens haurem de defensar.

El Sr. Miguel Zaragozà comenta que en això estem d’acord.

El Sr. Alcalde comenta que en el que no estem d’acord són en les irregularitats 
d’aquest assumpte.

El Sr. Miguel Zaragozà  pregunta que quines irregularitats.

El Sr. Alcalde respon que les que ha comentat abans, la d’acceptació del pres-
supost, etc.

La Sra. Orient diu que no hi ha cap irregularitat.

El Sr. Alcalde diu que si hi han irregularitats ja ho estimarà LUBASA.

I al no ser altre l’objecte d’esta sessió, l’acalde l’aixeca a les catorze 
hores i trenta minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe.


